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Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd 

 

Agendapunt: strategisch project OnverGETElijk!   

• Fase 2 aanvraag tot bestek voor de realisatie van bovengemeentelijke deelproject Groene Spoor.  

Bestaande uit drie opdrachten: 

1/ de herinrichting van de oude spoorwegzate met een bovenlokale as voor functioneel fietsverkeer 

- Fietssnelweg met beeldkwaliteitsplan 

- Groenblauwe ruggengraat met landschapsvisie 

- Ontwikkelscenario’s voor de landbouw 

- Zachter recreatie 

2/ een operationeel plan en een actieplan opstellen 

3/ aaneensluiten van de Ravelroute in Hoegaarden/de IJzerenwegroute/het netwerk Landen 

 

• Vragen Kostprijs? 125.000 euro incl btw voor deze studie. Waarvan de provincie 60% voor haar 

rekening neemt en de 5 deelnemende gemeenten ieder voor 8%. Dit komt neer op 10.000 euro 

per gemeente 

 

Agendapunt: verslagen intercommunales 

Verslaggeving intercommunale IGO 

IGO – Rita Van Langendonck. Rita legde vooral de nadruk op het zeer uitgebreide pakket dat IGO aanbiedt 

aan de gemeenten. Van kinderopvang, juridisch advies voor OCMW-cliënten tot INL-ploegen voor 



onderhoud van buitengebied en IGO-W als maatwerkbedrijf. Voor een volledig verslag verwijs ik als 

verslaggever naar de website van IGO https://www.igo.be/over-ons/jaarprogramma-en-jaarverslagen . 

Vragen / 

 

Verslagggeving intercomunale SWAL 

Toelichting door Peter Loosen Sociaal Wonen Arrondissement Leuven. Ook hier verwijs ik als verslaggever 

naar de website van SWAL voor details https://www.swleuven.be/activiteitenverslag/  

Vragen: Wat in Tienen? Reeks koopwoningen in de Anemoonsite, niet direct het mooiste project. Ook zeer 

dure appartementen die amper verkocht raken. Naar aanleiding van de afbakening van woonregio’s 

zouden de huurwoningen die SWAL in de Oost-Brabantse gemeenten heeft waarschijnlijk ingebed worden 

in de nieuwe woonmaatschappij.  

 

Verslagggeving intercomunale Ecowerf 

Toelichting door Liesbeth Vanderloock ipv Ine Tombeur. Uit het jaarverslag volgt het jaaractieplan 2022. 

Het is hier dat de schepen enkele punten voor Tienen naar voor haalt. Zoals bv. Het oude overslagstation 

aan de Ambachtenlaan dat geheractiveerd gaat worden. En het plaatsen van camera’s ter bestrijding van 

sluikstort. Eerder was er al een testproject met 5 gemeenten. Daar is uit geleerd bv. Andere camera’s 

omdat het ’s nachts te donker is voor nummerplaatherkenning.  Wordt uitgerold in de zomer van 2022. Ook 

hier verwijs ik voor details naar https://www.ecowerf.be/jaarverslagen .  

Vragen: Els Moyens informeerde naar de omgang met de bekomen gegevens wat GDPR betreft. Ecowerf 

geeft het nodige beeldmateriaal door aan de politie die het identiteitsonderzoek doen. Ook provinciale GAS-

ambtenaren zijn gemachtigd om dit uit te zoeken. Iemand vroeg of dit gratis is. Neen, stad Tienen betaalt 

daar voor. Verder wordt opgemerkt dat in de buurt van het station niet zo direct glasbollen te vinden zijn. 

De schepenen beloven dit eens te bekijken. En wat met bermmaaisel? Wie verwerkt dit als de firma 

Schodts maait? Wordt uitgezocht. 

 

Verslaggeving intercommunale Fluvius 

Naar aanleiding van haar uitleg vorige zitting en een vraag over de uitrol van het capaciteitstarief, heeft 

Nicky Martens nieuws. Zoals eerder gezegd is de oorspronkelijke planning uitgesteld. Fluvius heeft het nu 

uitgerold naar de energieleveranciers toe. De nieuwe planning is november 2022 of volgend jaar. Want nog 

zijn niet alle problemen weggewerkt.  

Het project Montana glasvezelkabel: de aanvraag daartoe wordt in mei/juni aan de gemeenteraad 

voorgelegd. Met de bedoeling daar in januari ’23 daarmee te starten. 

 

Varia/vragenronde:   

• Joelle Dereze:  

o Parkeerproblemen op de Leopoldvest: aan de binnenzijde is het bewonersparkeren (kaart te 

betalen). Bijgevolg parkeren deze mensen zich aan de overzijde waar het gratis is. Daarmee 

hebben de bewoners tussen KVK Tienen en residentie Beatrijs geen plaats meer en moeten zij zich 

met een kaart blauwe zone aan de overzijde zetten.  

o Kattestraat: heraanleg uitgesteld omdat er grote bouwwerken gepland waren. De 

seniorenresidentie is achter afgeblazen en het project is herbekeken naar gewone appartementen 

toe. Stad kan wel de ergste putten dichten in tussentijd. Een melding daarvan naar 

preventie@tienen.be is de snelste weg. 
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o De Nieuwstraat is heraangelegd. Het tweede stuk, de Hennemarkt is gepland. Joëlle signaleert een 

probleem aan de Eddy’s. Idem, een melding naar preventie@tienen.be . Eigen stadsdiensten 

kunnen dit herstellen. 

o Kerstverlichting in de 4de Lancierslaan hangt nog. Schepen Roovers bevestigt dit en verwijst naar 

de externe firma die ze zeer laat is komen plaatsen en nu ook uitstelt om op te halen 

(personeelscapaciteit). 

o Bomen in de 4de Lancierslaan zijn er erg aan toe, hebben water nodig. Andere bomen staan in 

knop, deze nog helemaal niet. En volgens Joël kunnen er wel 30 parkeerplaatsen bij als deze 

verdwijnen. Schepen Roovers ontkent dit met klem. Er zijn met de heraanleg zelfs geen 

parkeerplaatsen verdwenen. De bomen hebben ook alleen water nodig in extreem droge 

omstandigheden. 

• Els Moyens: informeert naar de timing van de heraanleg Leuvenselaan, net zoals 4de Lancierslaan met 

bomen? Dit was inderdaad gepland maar omwille van financiële redenen en andere prioriteiten niet op 

de planning. Nutsbedrijven was daarmee wel gevraagd om hun werken te laten samenvallen met deze 

ingreep. Maar omdat het uitgesteld is en er toch dringende werken waren hebben ze deze al uitgevoerd. 
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